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Abstract (en)
[origin: CA3078557A1] A sealing device for construction and production method, wherein a duct (2) comprises a main axial portion (3), an
intermediate annular portion (4) facing the main axial portion, an annular end portion (5) facing the intermediate annular portion, the intermediate
annular portion and the end annular portion being connected by an annular fold (8) so as to form an axial annular mounting slot (9) that is axially
open opposite this annular fold; wherein a connecting member (10) comprises a radial plateau (11) and, around a through-opening, an axial annular
mounting portion (12); and wherein the axial annular mounting portion of the connection member is engaged and grasped in said axial mounting slot
(9) between the intermediate annular portion (4) and the end annular portion (5) of the duct (2).

Abstract (fr)
Dispositif d'étanchéité pour le batiment et procédé de fabrication, dans lesquels un conduit (2) comprend une portion axiale principale (3), une
portion annulaire intermédiaire (4) en vis-a-vis de la portion axiale principale, une portion annulaire terminale (5) en vis-a-vis de la portion annulaire
intermédiaire, la portion annulaire intermédiaire et la portion annulaire terminale étant reliées par un pli annulaire (8) de sorte a former une fente
annulaire axiale de montage (9) ouverte axialement a I'opposé de ce pli annulaire ; dans lesquels un organe de liaison (10) comprend un plateau
radial (11) et, autour d'une ouverture traversante, une portion annulaire axiale de montage (12) ; et dans lesquels la portion annulaire axiale de
montage de I'organe de liaison est engagée et prise dans ladite fente axiale de montage (9) entre la portion annulaire intermédiaire (4) et la portion
annulaire terminale (5) du conduit (2).
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